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Nizamettin VURGUN - DERELİ

Dereli İYİ Parti Beledi-
ye Başkan adayı Muhar-
rem Çolak, seçim çalışma-
ları kapsamında Sütlüce 
Mahallesi'ni ziyaret etti. 
Mahalle sakinlerinin yoğun 
ilgisi ve sıcak karşılama-
sıyla karşılaşan Çolak, 
"Dereli ilçemizin güzide 
mahallesi Sütlüce'yi ziya-

ret etmekten dolayı çok mutluyuz. Mahal-
le sakinlerinin bize gösterdiği güler yüz 
ve samimiyet için ayrıca teşekkür ederiz. 
Her şeyin İYİ olacağına olan inancımız 

tam" şeklinde konuştu. Çolak, mahalle sa-
kinlerine projeleri hakkında bilgi vererek, 
Dereli'nin geleceğine yönelik umut dolu 
mesajlarını iletti. (Pınar Okumuş)

Dereli Milliyetçi Hareket Partisi (MHP) Belediye 
Başkan adayı Cihan Özdemir, rol model olarak Bel-
çika'nın başkenti Brüksel'i göstererek, Dereli'nin ge-
leceğine yönelik iddialı vaatlerde bulundu. Özdemir, 
Belçika'daki vatandaşların katkılarıyla belediyenin 
kaynaklarını harcamadan bir dönüşüm sağlayacak-
larını ifade etti. "Gönlümü Dereli'ye verdim. Brük-
sel'deki fırsatı Dereli'ye taşıyıp, Dereli'yi bir marka 
haline getireceğiz" diyen Özdemir, Dereli için elle-
rinden gelenin en iyisini yapacaklarını vurguladı. 
Konut sorununa da değinen Özdemir, başkan seçil-
mesi durumunda ilk işinin bu sorunu çözmek olaca-
ğını belirtti. Özdemir, ekonomi, istihdam, turizm, 
konut gibi birçok alanda müthiş projelerinin olduğu-
nu aktararak, Dereli'nin parlak bir geleceğe doğru 
ilerleyeceğine olan inancını dile getirdi. 

(Hakan Akbaş)

Mahmut
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“Dereli, Brüksel Gibi Olacak!"
MHP Adayı Cihan Özdemir'den Dereli'nin

Geleceğine Coşkulu Adımlar

“Her Şey İYİ Olacak!"
Muharrem Çolak, Sütlüce Mahallesi'nde

Sıcak ve Güler Yüz ile Karşılandı

Mahmut Talıç, Dr. Fatih Erbakan,
Giresun'da Coşkuyla Karşılandı

Yeniden Refah Partisi 
Dereli Belediye Başkan 
adayı Mahmut Talıç, parti-
sinin Genel Başkanı Dr. 
Fatih Erbakan ile bir araya 
geldi. Aday tanıtım mitingi 

için Giresun'a gelen Erba-
kan, kirazın anavatanı ve 
fındığın başkenti Gire-
sun'da coşkuyla karşılan-
dı. Talıç, "Kıymetli Genel 
Başkanımız, hoş geldiniz, 
şerefler verdiniz. Giresun 
meydanında büyük bir 
coşkuyla aday tanıtım ve 
miting programımızı ger-
çekleştirdik. Hayırlara ve-

si le olsun. Rabbim, 
seçim zaferi yaşamayı 
ve ahlaklı belediyeciliği 
bizlere nasip eylesin in-
şallah" şeklinde konuş-
tu. Talıç ve Erbakan'ın 
bu luşması, Yeniden 
Refah Partisi'nin Dere-
li'deki iddialı çıkışı olarak 
yorumlandı. 

(Pınar Okumuş)

Yeniden Refah Partisi Dereli
Belediye Başkan Adayı Talıç,

Genel Başkan Erbakan'ı
Coşkulu Bir Şekilde Ağırladı

Şenlikler ile Turizm Potansiyeli Artıyor
Dereli Belediye Başkanı ve AK Parti Dereli Be-

lediye Başkan adayı K. Zeki Şenlikoğlu, yayla şen-
likleriyle bölgenin turizm potansiyelini arttırmaya 
yönelik önemli adımlar atıyor. 

Şenliklerin turizm alanında büyük bir rol oyna-
dığını belirten Başkan Şenlikoğlu, şu açıklamalar-
da bulundu: "Bölgemizin yüksek turizm potansiye-
lini daha da geliştirmek için festivaller büyük önem 
taşıyor. Yayla şenlikleri, doğal güzelliklerimizi ve 
kültürel zenginliklerimizi tanıtmak adına büyük bir 
fırsattır. 

“TURİZM GELİRİNE KATKI SAĞLIYOR”
Her yıl binlerce ziyaretçiyi bölgeye çekerek tu-

rizm gelirlerinin artmasına katkı sağlıyor. Ayrıca, 
yayla şenlikleri bölgenin yöresel ürünlerini tanıt-
mak, yerel halk ile turistlerin kaynaşmasını sağla-

mak ve kültürel mirasımızı 
korumak adına da önemli 
bir platform sunuyor. Tu-
rizm potansiyelimizi daha 
da geliştirmek için yayla 
şenliklerinin sayısını artı-
rarak tanıtımını ve pazar-
lamasını etkin bir şekilde 
yapmayı hedefliyoruz. Ay-
rıca, şenliklere katılımı teş-
vik etmek için çeşitli etkin-
likler düzenleyerek bölge-
nin turizm potansiyelini ar-
tırmayı amaçlıyoruz." 

Şenliklerin, bölgenin tu-
rizm potansiyelini artırmak 
adına önemli bir araç oldu-
ğunu vurgulayan Şenli-
koğlu, yayla şenliklerinin 
gelecekteki turizm projele-
rinin merkezinde yer ala-
cağını belirtti. 

(Hakan Akbaş)
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Belediye Başkanı Aytekin 
Şenlikoğlu’nun ısrarlı takibi ve 
büyük çabaları ile temeli atılan 
Giresun Liman Farklı Seviyeli 
Kavşağı Projesi’nin ardından 
Giresun Valiliği önüne yapıla-
cak Köprülü Kavşak Projesi ile 
şehrin trafik sorununa kökten 
çözüm bulacak.

Giresun Belediye Başkanı 
Aytekin Şenlikoğlu’nun ikinci 
dönem projeleri arasında yer 
alan Köprülü Kavşak Projesi ile 
şehrin trafik sorununa neşter 
vurulması amaçlanıyor.

Trafik yoğunluğunu önle-
mek ve bölgedeki ulaşım akışı-
nı daha etkili hale getirmek 
amacıyla Giresun Valiliği önün-
deki bölgeye planlanan Köprü-
lü Kavşak Projesi, şehirde tüm 
kesimler tarafından çok olumlu 

karşılandı.
Köprülü Kavşak Projesi’nin ha-

yata geçirilmesiyle birlikte şehrin 
trafik akışının rahatlayacağına 
dikkat çekildi. Trafik yükünü azal-
tacak olan bu proje ile birlikte aynı 
zamanda hem yakıttan hem de 
zamandan da tasarruf sağlanmış 
olacak.

“ÖNEMLİ BİR SORUNU
ÇÖZECEK”

Giresun Belediye Başkanı Ay-
tekin Şenlikoğlu, şehir merkezin-
de yaşanan trafik sorununu çöz-
meye kararlı olduklarını vurgula-
yarak, “Uzman kadrolar tarafın-
dan yapılan analizler sonrasında 
trafik sorununun çözümü için ge-
rekli çalışmaları yapıyoruz. Te-
melini attığımız Dal-Çık projesi 
gerek sahil karayolu geçişinde ge-
rekse şehir içinden sahil karayo-

luna trafik akışında çok büyük ko-
laylık sağlayacak. İkinci dönemi-
mizde Valilik karşısına köprülü 
kavşak projemiz bulunuyor. Bu 
projemizle birlikte doğu yönünden 
transit yoldan gelen araçlar için 
şehre giriş sağlanacak ve trafik yo-
ğunluğu azalacak. Görev süremiz 
içerisinde şehrimize yatırım ala-
bilmek için bakanlarımızla sürekli 
temas halinde olduk. Trafik soru-
numuzun çözümü için de azami 
gayret gösteriyoruz. Valilik karşısı 
köprülü kavşak projemiz gerçek-
ten önemli bir sorunu daha gider-
miş olacak. Giresun’u hem güzel-
leştireceğiz hem geliştireceğiz 
hem de sorunlarını çözmeye 
devam edeceğiz” ifadelerini kul-
landı. 

(Hakan Akbaş)

Cumhuriyet Halk Partisi Gi-
resun Belediye Başkan Adayı 
Fuat Köse'ye İstanbul Büyük-
şehir Be lediye Başkanı 
Ekrem İmamoğlu'nun ardın-
dan Ankara Büyükşehir Bele-
d i ye Baş ka nı  Man sur  
Yavaş'tan da destek videosu 
geldi.

Geçtiğimiz günlerde kendi 
sosyal medya hesabından 
Ekrem İmamoğlu'nun destek 
videosunu paylaşan Köse'ye 
Mansur Yavaş'tan da tam des-
tek sözü geldi.

Mansur Yavaş, yayınladı-
ğı destek videosunda, Fuat 
Köse’nin başkan olduktan 
sonra hayata geçireceği pro-
jelere Ankara Büyükşehir Be-
lediyesi olarak destek olacak-
larını dile getirirken, bunun ha-
zırlıklarına da şimdiden baş-
ladıklarını belirtti.

Yavaş, Giresunlulara da 
selam göndererek ramazan 
aylarını tebrik etti. 

(Pınar Okumuş)

Giresun İl Müftülüğü Aile ve Dini Rehber-
lik Bürosu ve TDV Kadın Kolları koordinesin-
de “Savaş, Göç ve Kadın“ temalı panel ya-
pıldı.

Giresun İl Müftülüğünce "8 Mart Dünya 
Kadınlar Günü" dolayısıyla "Savaş, Göç ve 
Kadın" temalı etkinlik gerçekleşti.

Aile ve Dini Rehberlik Bürosu ile TDV 
Kadın Kolları Giresun Şubesi koordinesinde 
Müftülük Konferans Salonunda düzenlenen 
etkinlik Kur’an-ı Kerim tilavetiyle başladı.

Programın açış konuşmasını yapan İl 
Müftü Yardımcısı Fatih Sarıgül insanlığın 
kadın hakları konusunda çetin bir imtihan-
dan geçtiğini söyledi.

“İSLAMİYET’İN MUHATABI, KADINIYLA 
ERKEĞİYLE İNSANDIR”

Kadına karşı ayrımcılığın büyük bir vebal 
olduğunu belirten İl Müftü Yardımcısı Sarı-
gül, “Dünyanın birçok yerinde savaş, şiddet 
ve zorbalık herkesten çok kadınları vuruyor. 
Acıyla kıvranan, hapsedilen, göçe zorlanan 
kadınlar yardım bekliyor. Hızlı ve çarpık 
kentleşme, göç, zararlı alışkanlıklar ve 
bağımlılıklar, yoksulluk, tüketim kültürü ve 
ahlaki erozyon gibi çağımıza damgasını 
vuran sosyal problemlerin belki de en 
başında şiddet gelmektedir.

İl Müftülüğü olarak, İslam’ın kadın için 
merhamet ve adaleti öngören mesajını top-
lumun her tabakasına ulaştırma konusunda 
üzerimize düşen sorumluluğu yerine getir-
me çabası içerisindeyiz” ifadelerini kullandı.

“SAVAŞ VE GÖÇ EN ÇOK KADIN VE 
ÇOCUKLARI ETKİLİYOR ”

Ardından söz alan Türkiye Diyanet Vakfı 
Kadın Kolları Şube Başkanı Nihal Kasap, 
"Savaş, Göç ve Kadın" konulu konuşma ger-
çekleştirdi.

İnsan eliyle oluşturulan kitlesel travmalar-
dan en büyüğünün savaşlar olduğunu vurgu-
layan TDV Kadın Kolları Şube Başkanı 
Kasap, “Savaş sadece maruz kalan insanları 
değil, gören, duyan, anlatıldığına şahit olan 
herkesi derinden etkileyen ağır bir olaydır. 
Savaşa maruz kalma, çatışma bölgelerinde 
yaşama veya bu bölgelerden uzaklaşmak zo-
runda kalma gibi risk taşıyan olaylar kadınlar 
ve çocukları derinden etkilemektedir.

Tarih boyunca yanlış yorumlar, ağır 
kültürel hasarlar, hiçbir sorgu ve eleştiriye 
geçit vermeyen kabuller en çok kadınları ve 
çocukları yaralamıştır. Hiçbir şart ve gerekçe 
masum bir insana iyilik eli uzatmaya mani ol-
mamalıdır.

Bizler insanlığın hizmetinde olma gaye-
siyle çalışan bir iyilik hareketinin temsilcileri 
olarak savaştan etkilenen kadınlara ve ço-
cuklara yönelik bir çok faaliyet gerçekleştir-
mekteyiz. Savaş mağduru ailelerin toplum-
sal hayata uyum sağlaması, eğitim hayatları-
na katkıda bulunulması, ailelerin sosyal ha-
yatta karşılaştıkları zorlukları giderici sosyal 
destek ve koordinasyon, ayni ve nakdi yar-
dım çalışmalarımız kararlılıkla devam et-
mektedir” şeklinde konuştu.

Programa ADRB vaizleri, vaizler, Kur’an 
kursu öğreticileri ve vatandaşlar hazır bulun-
du. 

(Hakan Akbaş)

Başkan Şenlikoğlu Trafik
Sorununa Son Veriyor

İmamoğlu'ndan Sonra
Yavaş da Köse'ye
Destek Açıkladı

Kasap: “Savaşların Esas
Mağduru Kadınlar ve Çocuklardır”
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Giresun Ka lesi’ne 
hem ulaşımı kolaylaştıra-
cak hem de şehrin turiz-
mine çok büyük katkı sağ-
layacak olan Kale Özgür-
lük Yolu Asansör Projesi, 
taraflı tarafsız her kesim-
den tam destek gördü, 
çok beğenildi.

Kale’ye olan ilgiyi artır-
mak hem turizm potansi-
yelini güçlendirmek hem 
de yaşlılar ve engelli va-
tandaşların kolay erişimini 
sağlamak amacıyla tarihi 
dokuya uygun bir asansör 
projesinin hayata geçiril-
mesi planlanıyor.

Projenin içeriğinde; 20 
kişilik asansör kabini, 45 
saniyelik ulaşım süresi, en-
gelli rampası, güneş ener-
jisi sistemi ve seyir terası 
yer alıyor.

B i l i n d i ğ i  ü z e r e ;  
Kale’deki alanın darlığı se-
bebiyle otopark olarak kul-
lanılan alanın küçüklüğü 
yerli ve yabancı turistler 
için büyük sıkıntı oluşturu-
yor. Yürüyerek çıkmanın 
çok zor olduğu Kale’ye 
mecburen arabayla çıkan 
ziyaretçiler hafta içi nispe-
ten araçlarını park edecek 
yer bulsalar da, hafta sonu 
ise park alanı bulmak ne-
redeyse imkânsız hale ge-
liyor. Kale Özgürlük Yolu 
Asansör Projesi ile bu so-
runun da ortadan kaldırıl-
ması amaçlanıyor.

Giresun Belediye Baş-
kanı Aytekin Şenlikoğ-
lu’nun yeni projeleri arasın-
da en dikkat çekenlerinden 
biri olan Kale Özgürlük 
Yolu Asansör Projesi şehir-
de büyük yankı uyandırdı.

Ağırladığı binlerce ziya-
retçi ile Giresun’un en 

“TURİZME BÜYÜK 
KATKI VERECEK”

Giresun Belediye Baş-
kanı Aytekin Şenlikoğlu, 
uygulanacak olan Kale Öz-
gürlük Yolu Asansör Proje-
si’nin ilin turizmine çok 
önemli katkılar sağlayaca-
ğını dile getirerek, Kale’nin 
bir cazibe merkezi haline 
geleceğini kaydetti.

Başkan Şenlikoğlu, “Ta-
rihi dokusu ile ilgi uyandı-
ran Kale’ye şu an ulaşım 
yorucu bir yokuş gidilerek 
sağlanıyor. Bu durumda 
şehrimize gelen misafirle-
rin çıkışını etkiliyor. Daha 
fazla kişinin ziyaret etmesi 
ve kolay ulaşımın sağlan-
ması amacıyla şehrimizin 
seyir terası tarihi Kale’nin 
canlanması güzel şehrimi-
zin tanıtımı adına da 
önemli bir rol oynayacak-
tır. Proje, tarihi dokuya 
uygun olarak hazırlana-
cak. Giresun’umuzun tu-
rizm potansiyelini maksi-
mum düzeyde uygulamak 
için var gücümüzle çalışa-
cağız” ifadelerini kullandı. 

(Hakan Akbaş)

önemli turizm destinas-
yonları arasında bulunan 
Kale’ye kolay ulaşım sağ-
lanması ve turizm potansi-
yelinin artırılması amacıy-
la uygulanacak olan proje, 
taraflı tarafsız herkes tara-
fından çok beğenildi ve 
büyük destek aldı.

Yıl boyunca gelen 
zamlar Ramazan sofra-
sına yansıdı. TÜRES 
Başkanı Ramazan Bin-
göl bu yıl iftar menüleri-
nin küçüldüğünü ve 
yüzde 70 ile yüzde 100 

arası bir zam geldiğini söy-
leyen Bingöl, “Fiyatlar 4 
bin ile 5 bin arasında deği-
şecek. Oteller de bunun 
içinde. Bazı kesim lüks if-
tarlar yapmayın diyor ama 
bu sektörde de yüzbinler-
ce insan çalışıyor. Aynı za-
manda bizim derneğimize 
de gelen en çok şikayetle-
rin başında restoran ve lo-
kanta benzeri yerlerin fi-
yatlarının çok yüksek oldu-
ğu” ifadelerini kullandı.

“BÜYÜK İFTAR SOF-
RALARI ARTIK YOK”

Bu sene artık büyük 
grup iftarların olmadığını 
dikkat çeken Bingöl, “Daha 
önce büyük fir ma lar, 
ajanslar falan 200-300 ki-
şilik yemekler veriyordu. 
Artık o çok azaldı. Tama-
men iş alakarta döndü 3 
kişi 6 kişi. Büyük gruplar 

arasında zamlandığını söy-
ledi. Tüketici Hakları Der-
neği Genel Başkanı Ergun 
Kılıç ise tüketicilerin örgüt-
lü yapısının zayıf olduğunu 
vurguladı.

Türkiye İstatistik Kuru-

mu’na göre şubat ayında 
yıllık bazda en yüksek fiyat 
artışı yüzde 94,78 ile lo-
kanta ve otellerde gerçek-
leşti. Restoranlarda fiyat-
lar bir yılda yüzde 100’e 
yakın arttı. Yüksek enflas-
yonist ortam nedeniyle yıl 
boyunca gelen zamlar, Ra-
mazan sofrasına da yansı-
dı. İftar masasında fiyatlar 
katlanırken porsiyonlar ise 
azaldı.

Tüm Restoranlar ve Tu-
rizmciler Derneği (TÜ-
RES) Başkanı Ramazan 
Bingöl ve Tüketici Hakları 
Derneği Genel Başkanı 
Ergun Kılıç, restoran ve lo-
kantalardaki fiyat artışla-
rıyla ilgili Elips Haber’den 
Sümeyye Aksu’ya açıkla-
malar yaptı.

“FİYAT PAHALILIĞI EN 
ÇOK GELEN ŞİKAYET-
LERDEN”

Bu sene Ramazan'da 
menülerin küçüldüğünü ve 
yüzde 70 ile yüzde 100 

artık pek yok” dedi.
“TÜKETİCİLERİN ÖR-

GÜT LEN ME YA PI S I  
ZAYIF”

“Lokantaların fiyat tari-
felerini Esnaf ve Sanatkar-
lar Odası ve Ticaret Odası 
belirliyor. Bu kurumların fi-
yat belirleme yetkesi var” 
diyen Kılıç, “Buradaki sıkın-
tı şu herkes herkesi fa-hiş 
fiyat üzerinden suçlar nok-
taya geliyor. Üretim mali-
yetleri, elektriği, suyu, kira-
sı ve işçi ücretlerinde bir 
azalma varda esnaf bunu tü-
keticilere mi yansıtıyor bu-
nu değerlendirmek la-zım. 
Birde burada şu var asıl sı-
kıntı şu; tüketicilerin bura-
daki yaşamla ilgili en çok di-
renç göstermesi gereken tü-
keticilerin örgütlü yapısı ma-
alesef zayıf” şeklinde ko-
nuştu. (Elips Haber)

Giresun'un motor tutkunları, 
Belediye Başkanı Aytekin Şenli-
koğlu'nun da katılımıyla, şehrin so-
kaklarında unutulmaz bir tur ger-
çekleştirdi. Giresun Motosiklet Ku-
lübü Derneği ve Khagans Kulübü 
üyelerinin organize ettiği bu etkin-
lik, motosiklet kültürünü ve birlikte-
liğini pekiştirmeyi amaçladı.

Belediye Başkanı Şenlikoğlu 
ve motosiklet kulübü üyeleri, Gire-
sun'un tarihi ve doğal güzelliklerini 
iki teker üzerinde keşfetti. Bu tur, 
şehrin farklı yönlerini ortaya çıka-
rırken, motosiklet tutkunları ara-
sındaki bağı güçlendirdi. 

(Hakan Akbaş)

Giresun Kalesi'ne Büyük
Katkı Sağlayacak Proje

Menü Hem Küçüldü Hem de Zamlandı!

Şenlikoğlu, Motosiklet Kulüpleri İle Şehir Turu Attı

Belediye Başkan Adaylarının halka sunduğu pro-
jeleri ve seçim vaadlerinde, öncelikli olarak Dereli 
Meslek Yüksek Okulu olmalı.

Sel afetinden sonra yıkılan Dereli Meslek Yüksek 
Okulu binasının yeniden yapılabilmesi için yer-arsa 
bulunamadığı ifade edilmişti.

Dereli M.Y.O. nerede eğitim öğrenim veriyor diye 
sorsalar, bir çok kişi bilmez.

Keşap ilçesinde, Turizm Fakültesi Binasının birin-
ci katında Dereli Meslek Yüksek Okulu.

İlçede yer-arsa bulun, M. Y. O. binasını yaptırın, 
okulunuzu Keşap'tan Dereli'ye getirin.

Keşap ilçesinde Dereli Meslek Yüksek Okulu ol-
ması sizce doğru bir şeymi? İşte bu nedenle, ilk sıra-
da seçim vaadiniz Giresun Üniversitesi Dereli Meslek 
Yüksek Okulu ve

M. Y. O. Ögrenci Yurdu olmalı.
M.Y.O. bir Üniversitedir. Önlisans veya iki yıllık üni-

versite olarak bilinen kurumlar meslek yüksekokulu 
olarak adlandırılırlar.

Belirli mesleklere yönelik ara insan gücü yetiştir-
meyi amaçlayan dört yarıyıllık eğitim, öğretim sürdü-
ren bir yükseköğretim kurumudur.

Dereli ilçesinin Meslek Yüksek Okuluna her yön-
den ihtiyacı vardır. Bina görüntüsü bile yeter.

Ayrica, İlçe Stadının öncelik olarak onarım ve ba-
kımının yapılmasını da seçim vaadinize ekleyebilirsi-
niz.

Artı puan almak istiyorsanız halka söz verip.Mes-
lek Yuksek Okulunu, Öğrenci Yurdunu, İlçe Stadını 
yaparsınız.

Bizden size öneri.
Yorum Haber- Foto: Cihan Yavuz)

DERELİ  M. Y. O.
NEREDE ?
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BUFAP(Bulancak Farkındalık Platformu), 
“BUFAP Adaylarla Konuşuyor” etkinliği kapsamın-
da, Bulancak Belediye Başkanı adayları ile bir 
araya gelerek talep ve sorunları söylediler.

BUFAP(Bulancak Farkındalık Platformu), 
“BUFAP Adaylarla Konuşuyor” etkinliği kapsamın-
da, CHP Bulancak Belediye Başkan Adayı Necmi 
Sıbıç ve AK Parti Bulancak Belediye Başkan Adayı 
Emrullah Guguk ile buluştular.

Ayrı ayrı gerçekleştirilen toplantılarda BUFAP 
tarafından iletilen talepler iki adaydan da olumlu 
yanıt alırken, BUFAP özellikle engelli vatandaşlar 
için talepleri gerçekleşirse Giresun’da bir ilke imza 
atılmasını sağlayacak.

Gerçekleştirilen toplantılarda her kesimden va-
tandaşın hayatını kolaylaştıracak talepler sırala-
yan BUFAP, özellikle engelli vatandaşlarımızın ha-
yatına dokunacak “Engelli plajı” talebi ile iki aday-
dan da olumlu yanıt aldılar. Bu talep hayata geçiri-
lirse Giresun’da bir ilke imza atılmış olacak.

BUFAP tarafından iki adaya da iletilen talepler 
şöyle;

Engelli vatandaşlar için engelli hizmet aracı, Bu-
lancak’ta her kesimden vatandaşın eğlenip, sosyal-
leşmesini sağlayacak festivallere yer verilmesi, 
Yeni yeşil alanların yapılması, Bulancak’ta yer alan 
üste geçitlere engelli rampalarının yapılması.

BUFAP tarafından iki adaya da iletilen talepler 
olumlu yanıt bulurken, verilen sözler ve yapılacak 
çalışmalar etkinlik tutanağına yazılıp, adaylar tara-
fından da imzalandı.

Toplantı sonrası BUFAP tarafından yapılan ya-
zılı açıklamada şu ifadeleri açıkladılar;

“BUFAP Adaylarla Konuşuyor” etkinliğimiz kap-
samında CHP Bulancak Belediye Başkan Adayı 
Sayın Necmi SIBIÇ ve AK Parti Bulancak Belediye 
Başkan Adayı Sayın Emrullah Guguk ile ayrı ayrı 
günlerde bir araya geldik. Öncelikle adaylara katı-
lım sağladıkları için teşekkür ederiz.

Bizler BUFAP olarak, 2019 yılından itibaren her 

kesimden vatandaşın, taraf-
sız ve adil olarak, her sorun 
ve talebinde ses olmak için bu 
yolda hareket ediyoruz. Aday-
lar ile bir araya gelerek de 
yine her kesimden vatanda-
şın sesi olmaya gayret ettik. 
Vatandaşların bize ilettikleri ta-
lepleri ve sorunları adayları-
mız ile konuştuk. Sıraladığı-
mız talepler içinde olumlu ya-
nıtlar aldık.

Adaylara hemen hemen 
aynı soruları ve talepleri iletip, 
vatandaşların hayatını kolay-
laştıracak bu talepler için aynı 
sözleri de almaya gayret ettik. 
Verilen sözler ve yapılacak ça-
lışmaları da etkinlik tutanağı-

mıza ekledik ve adaylar tara-
fından imzalandı.

Ayrıca adaylar ile yapılan 
görüşmelerimiz video kaydına 
alınmış olup, BUFAP Youtube 
kanalımızdan da yayınlana-
caktır.

Diğer belediye başkan 
adayları ile de bir araya gelme-
ye devam edeceğiz.

Tekrardan adaylara katılım 
sağladıkları için teşekkür ede-
riz.”

CHP Bulancak Belediye 
Başkan Adayı Necmi Sıbıç ve 
AK Parti Bulancak Belediye 
Başkan Adayı Emrullah Guguk 
ise, engelsiz bir Bulancak için 
ve vatandaşlarımızın talepleri-

0532 062 89 28

ne dikkat eden bir yönetim 
anlayışı için çalışacaklarını 
söylediler.

BUFAP tarafından ger-
çek leş ti r i len et kin li ğe, 
BUFAP Gönüllü Başkanı 
Gökhan Özcan, BUFAP Gö-
nüllü Başkan Yardımcıları 
Cengiz Tarı, Emre Can Kızıl-
taş, Pınar Özkan, Ebru 
Nizam, Gönüllü Yöneticiler 
Salih Gayık, Ünal Göndoğ-
du, Ömer Sevinç, Hilal Barıt-
cı, Gönüllü Yavuzkemal Baş-
kanı Halil İbrahim Usul, gö-
nüllüler, partililer ve vatan-
daşlar katıldı. 

(Pınar Okumuş)

Emlak Uzmanı Mustafa Hakan Özel-
macıklı, "Çevre, Şehircilik ve İklim Deği-
şikliği Bakanlığı Tapu ve Kadastro Genel 
Müdürlüğü’nün 2024/2 sayılı genelgesi 
kapsamında yabancıların taşınmaz edi-
nimlerinde kullanılacak değerleme rapor-
larına ilişkin usul ve esaslarda değişikliğe 
gidildi" ifadelerini kullandı.

Çevre, Şehircilik ve İklim Değişikliği 
Bakanlığı Tapu ve Kadastro Genel Mü-
dürlüğü’nün 2024/2 sayılı genelgesi kap-
samında yabancıların taşınmaz edinim-
lerinde kullanılacak değerleme raporları-
na ilişkin usul ve esaslarda değişikliğe gi-
dildi. Yabancıların taraf olduğu işlemler-
de düzenlenecek değerleme raporları 
hakkındaki değişikliğe ilişkin açıklama-
larda bulunan Altın Emlak Genel Müdürü 
Mustafa Hakan Özelmacıklı “Türk vatan-
daşlığının istisnai olarak kazanılmasına 
ilişkin olarak düzenlenecek tüm değerle-
me raporlarında, raporlarının düzenlen-
me yetkisi Toplu Konut İdaresi Başkanlığı 
iştiraki olan GEDAŞ Gayrimenkul Değer-
leme A.Ş.'ne verildi. Düzenleme ile de-
ğerleme standardın sağlanması ve taşın-
mazların değerinde oluşabilecek farklı-
lıkların önlenmesi hedefleniyor. İstisnai 
yoldan Türk Vatandaşlığı kazanılmasına 
yönelik tüm satış ve satış vaadi işlemleri 
bu kapsamda değerlendirilecek ve rapor-

lar GEDAŞ tarafından hazırlanacak. Türk vatan-
daşlığı talebine konu olmayan ve değerleme ra-
poru istenilen diğer işlemlerde değerleme rapor-
larının Sermaye Piyasası Kurulu lisanslı herhan-
gi bir Değerleme Kuruluşu tarafından düzenle-
nebilecek” şeklinde konuştu.

DEĞERLEME RAPOR BAŞVURULARI 
WEB TAPU’DAN YAPILACAK

Değerleme Raporu başvurularının Web Tapu 
(webtapu.tkgm.gov.tr/) resmi erişim adresinden 
yapılacağını belirleten Özelmacıklı “İstisnai yol-
dan Türk Vatandaşlığı kazanılmasına yönelik 
tapu işlemlerinde rapor başvuruları Vatandaşlı-
ğa Konu Satış başvuru seçeneğinden GEDAŞ 
Gayrimenkul Değerleme A.Ş seçilerek yapıla-
cak. Türk vatandaşlığı konu olmayacak işlemler-
de alınacak değerleme raporları için ise Satış 
başvuru seçeneği üzerinden tercihli veya oto-
matik algoritma üzerinden istenilen herhangi bir 
değerleme kuruluşu seçilerek başvuru yapılabi-
lecek. Paylı mülkiyetli taşınmazlarda, paydaş-
lardan herhangi birisinin başvuruda bulunması 
yeterli” ifadelerini kullandı.

Düzenlemenin 04.03.2024 tarihi itibarı ile 
devreye alındığını belirten Özelmacıklı, “Genel-
genin yürürlük tarihinden sonra yapılan satış 
veya satış vaadi işlemleri sonrasında yapılacak 
Türk vatandaşlığı taleplerinde sadece GEDAŞ 
Gayrimenkul Değerleme A.Ş tarafından hazır-
lanmış değerleme raporları kabul edilecek. Tapu 
işlemlerinde kullanılacak değerleme raporları-
nın kullanım süresi ise 3 ay kabul ediliyor. Türk 
vatandaşlığı kazanılmasına konu olmayacak ve 
değerleme raporu istenilen diğer işlemlerde ise; 
Sermaye Piyasası Kurulu lisanslı herhangi bir 
değerleme kuruluşu tarafından düzenlenen de-
ğerleme raporları üzerinden işlem yapılacak” 
şeklinde konuştu.

ÇÖZÜM OLUŞTURMASI BEKLENİYOR
Özellikle istisnai yoldan Türk Vatandaşlığı ka-

zanılmasının milli bir mesele olduğuna dikkat 
çeken Özelmacıklı, “Bu kapsamda değerleme 
standardın sağlanması ve taşınmazların değe-
rinde oluşabilecek farklılıkların önlenmesi için 
tek bir merkezden bu raporların düzenlenecek ol-
ması çok önemli bir adım. Özellikle geçmişte ya-
zılan usulsüz raporlar ile ülkemizde haksız va-
tandaşlıklar verilmişti. Yapılan düzenleme ile 
kontrol doğrudan bakanlıkta olacak” ifadelerini 
kullandı. 

(Hakan Akbaş)

Yabancının Taşınmaz Edinimlerinde
Kullanılan Değerleme

Şartlarında Değişikliğe Gidildi

BUFAP'tan Tam Zamanında Faaliyet!

“Bu Tesis Halkın Tesisidir”
Giresun Belediye Başkan Adayı Bektaş, mevcut be-

lediye yönetimini eleştirerek, “Giresun Belediyesine ait 
sosyal tesisleri birileri sanki kendi kafesi yada restoranı 
sanıyor, yiyip içiyor” dedi.

Bektaş, “Bu hem ahlaken doğru değildir, hem de etik 
değildir" diyerek, şu ifadelere yer verdi:

"Saadet Partili Giresun Belediyesinde, belediye baş-
kanı da, başkan yardımcısı da, müdürleri de, partilileri-
mizde kim olursa olsun içtiği bir çayın, yediği bir kap ye-
meğin parasını ödeyecek. Bu sosyal tesislerde siyasi ya-
pılan toplantılarda, misafirlerimiz geldiği zaman ağırla-
dığımızda, ne yenilip içilmiş ise çıkarken nasıl halkımız 
ücretini ödüyorsa bizde ödeyeceğiz. Biz belediye baş-
kanıyız diye tesis bizim olmuyor. Bu tesis halkın tesisi-
dir. Halkımız daha kaliteli ürünleri daha ucuza tüketmesi 
amacıyla kurulmuştur. Birileri toplantı yapsın, yesin 
içsin ardından çekip gitsin diye kurulmamıştır. Biz o biri-
lerinden olmayacağız” dedi. (Pınar Okumuş)
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İslam dünyası için manevi zenginlik-
lerin yaşandığı ve paylaşımın artarak 
devam ettiği Ramazan ayı başladı. Bes-
lenme alışkanlıklarımızın farklılaştığı 
bu dönemde önemli bilgiler paylaşan 
İstanbul Topkapı Üniversitesi Gastrono-
mi ve Mutfak Sanatları Bölüm Başkanı 
Prof. Dr. Aziz Ekşi, “Sahura kalkmaya-
rak öğün sayısını teke indirgemek sıkça 
yapılan bir hatadır. Böylece günlük gıda 
gereksinimi bir öğünde tüketilecek ve 
24 saat hiçbir şey yenilmeyecektir. Bu 
durum metabolik düzeni bozacak ve 
sağlığı olumsuz etkileyecektir” şeklinde 
konuştu.

Beslenme düzeninin değiştiği Ra-
mazan ayında neyi, ne kadar ve nasıl tü-
kettiğimiz çok büyük önem taşıyor. 
Oruçlu geçirilen sürenin 14-15 saati bul-
ması nedeniyle uzmanlar beslenme ko-
nusunda uyarılarda bulundu. İstanbul 
Topkapı Üniversitesi Gastronomi ve 
Mutfak Sanatları Bölüm Başkanı Prof. 
Dr. Aziz Ekşi, "Ramazan ayında yapılan 
en büyük yanlış iftarda fazla tüketim yap-
maktır. İftar ile sahur kalori açısından 

suyu ve ayran gibi kaynaklardan kar-
şılanmalıdır” ifadelerini kullandı.

“İftarı Su ile Açtıktan Sonra Kuru 
Meyve ve Zeytin Yemek Sağlıklıdır”

İftar öğünü için de önerilerde bu-
lunan Prof. Dr. Ekşi, “İftarda alınan 
kalori miktarı sahurda alınandan 
fazla olmamalıdır. Çünkü bu dönem-
de sahur-iftar arasındaki süre (yak-
laşık 13 saat) ile iftar-sahur arasın-
daki süre (yaklaşık 11 saat) çok fark-
lı değildir. İftar-sahur dönemi arasın-
daki uyku, sahur-iftar arasında ise 
bir çalışma dönemi olduğu ve bu ça-
lışma dönemindeki kalorinin sahur-
da alınması gerektiği unutulmamalı-

dengeli geçirilmeli" dedi.
Prof. Dr. Aziz Ekşi, “Ramazan ayında 

dengeli ve yeterli beslenme için gıda ge-
reksinimi değişmez. Ancak günlük besin 
ihtiyacının üç değil iki öğünde (iftar ve 
sahur) karşılanması gerekmektedir. Dola-
yısı ile iki öğün arasındaki süre uzarken, 
bir öğünde yenilmesi gereken yemek mik-
tarı da artmaktadır. Vücudumuzun bu de-
ğişime uyum sağlaması için yenilen 
yemek miktarını artırmak yerine çeşitlerin 
artırılması daha sağlıklı bir yoldur” ifadele-
rini kullandı.

“İftar Yemeği Zamana Yayılmalı”
Ramazan ayında öğün sayısını üçe çı-

karılması yahut teke düşürülmesi gibi uy-
gulamaları da değerlendiren Prof. Dr. 
Ekşi, “Ramazan’da da üç öğün tüketim ya-
pılmasını önerenler olsa da bu gerçekçi ve 
sağlıklı değildir. Çünkü üçüncü öğünün ge-
leceği yer iftar ile sahur arasıdır. Yani uyku 
döneminin hemen öncesidir. Dolu mide 
uyku kalitesini bozacaktır. Onun yerine 
iftar yemeğini zamana yaymak ve kaliteli 
bir uykuya odaklanmak daha faydalı ve 
sağlıklıdır” şeklinde konuştu.

Sahura kalkmayarak öğünün teke indi-
rilmesinin yanlış bir davranış olduğunu da 
hatırlatan Prof. Dr. Aziz Ekşi, “Başka bir 
yanlış da sahura kalkmayarak öğün sayı-
sını teke indirgemektir. Böylece günlük 
gıda gereksinimi bir öğünde tüketilecek ve 
24 saat hiçbir şey yenilmeyecektir. Bu 
durum metabolik düzeni bozacak ve sağlı-
ğı olumsuz etkileyecektir” dedi.

“Protein, Yağ ve Karbonhidrat Arasın-
daki Klasik Oran Korunmalı”

Prof. Dr. Aziz Ekşi, günlük kalorinin yak-
laşık yarısının ya da biraz fazlasının sa-
hurda alınması gerektiğini vurgulayarak, 
“Bu öğünde protein, yağ ve karbonhidrat 
arasındaki klasik oran (20/30/50) korun-
maya çalışmalıdır. Karbonhidrat için bul-
gur pilavı, makarna, erişte vb. gıdalar; pro-
tein için ise tok tutan yumurta ve kanatlı eti 
ile peynir ve yoğurt gibi gıdalar tercih edil-
melidir. Sıvı tüketimi artırılmalı ve bu ge-
reksinim kayısı hoşafı, içme suyu, meyve 

dır. Çok acıkmış olabiliriz ama unut-
mamalıyız ki sahurun çok uzağında 
değiliz. İftarın su ile açılması gelenek-
seldir. Kan şekeri düşeceği için suyu 
hurma, kayısı, incir gibi kuru bir mey-
venin izlemesi ve bunlara zeytinin 
eşlik etmesi sağlıklıdır. Daha sonra 
tarhana, mercimek gibi besleyici bir 
çorba tercih edilmelidir. Bir soluklan-
ma döneminden sonra etli veya yo-
ğurtlu sebze yemeği ve salata ile 
devam edilmelidir. Yine biraz soluk-
landıktan sonra ayva, kabak, güllaç 
gibi bir tatlı yanında çay ile final yapıl-
malıdır. Tatlıya kaymak değil süzme 
yoğurt eşlik etmelidir” şeklinde konuş-

tu.
“Kızartma ve Kavurmadan Uzak 

Durmamız Gerekiyor”
Pişirme yöntemi ve ara öğün hak-

kında da değerli bilgiler paylaşan 
Prof. Dr. Aziz Ekşi, “Bence ara öğüne 
gerek yoktur. Çok gerekli ise meyve 
ve yoğurt ile yetinilmelidir. Bu dönem-
de kızartma ve kavurmadan kaçınıla-
rak buğulama, fırınlama ve haşlama 
yöntemleri tercih edilmelidir. Eğer 
ortam uygunsa iftardan sonra 30-40 
dakikalık hafif tempolu bir yürüyüş 
hem sindirimi kolaylaştıracak hem de 
zinde olmanızı sağlayacaktır” dedi.

(Haer Merkezi)

Giresun Belediyesi, Ramazan 
ayının gelmesiyle komşuların bu-
luştuğu, Ramazan sevincinin bir-
likte paylaşıldığı mahalle iftarları 
yapılıyor.

Her akşam ayrı bir mahallede 
kurulan gönül sofraları ile birlikte 
yüzlerce Giresunlu oruçlarını hep 
beraber afiyetle açarak Rama-
zan’ın birleştirici ruhunu yaşıyor. 
Artık bir gelenek haline gelen ma-
halle iftarlarının ilki Aydınlar-
Küçükköy Mahallelerinde yapıldı 
ve yoğun bir katılımla yapıldı.

Programa katılan Giresun Be-
lediye Başkanı Aytekin Şenlikoğ-

lu, iftarın ardından mahalle kahveha-
nesinde vatandaşlarla çay içip, sohbet 
etti, istek ve talepleri not aldı.

Başkan Şenlikoğlu, “Bizleri Rama-
zan ayının bu gönül sofralarına ulaştı-
ran Rabb’ime hamdolsun. Rabbimden 
Ramazan Bayramı’na da inşallah bu 
şekilde bizleri ulaştırmasını niyaz edi-
yorum. Her akşam farklı bir mahalle-
mizde vatandaşlarımızla birlikte oruç-
larımızı açarak birlik ve beraberlik ru-
hunu yaşayacağız. Ramazan iftarları-
mızın ilk akşamında sizlerin misafiri 
olduk. Biz buralarda doğduk büyüdük. 
Komşu mahalle değil aynı mahalle sa-
yılırız. Şehrimize hizmet için bana ver-

diğiniz desteğin aynı şekilde devam 
edeceğinden kuşkum yoktur. Hepini-
zi seviyorum ve her zaman yanınız-
dayım. Başarılı geçen ilk dönemimi-
zin ardından ikinci dönemimizde de 
hiz met le ri miz ar ta rak devam 
edecek” ifadelerini kullandı.

Başkan Şenlikoğlu ayrıca, bütün 
Giresunluları aileleriyle birlikte ika-
met ettikleri mahallelerdeki iftar 
programlarında bir arada olmaya, 
Kültür ve Fuar Merkezi’ne kurulan 
Ramazan Sokağı’na davet etti. 

(Hakan Akbaş)

Giresun Belediye Meclisi 5 yıllık dönemin 
son toplantısını gerçekleştirdi.

Belediye Başkanı Aytekin Şenlikoğlu meclis 
toplantısında yaptığı konuşmada 5 yıl boyunca 
Giresun’a hizmet için beraber çalıştığı belediye 
meclis üyelerine teşekkür ederek: “Bazen her 
ne kadar farklı düşünsek de, hedefimiz Gire-
sun’a hizmet oldu. Bu belediye meclisi yaptığı 
hizmetlerle tarihe geçmiştir. İşinizden gücünüz-
den ödün vererek gönüllü bir şekilde emek ver-
diniz ve şehrimize hizmete katkı sundunuz. He-
pinize ayrı ayrı teşekkür ediyor, işlerinizde ko-
laylıklar diliyorum” ifadelerini kullandı.

Daha sonra ise Başkan Aytekin Şenlikoğlu ta-
rafından belediye meclis üyelerine teşekkür pla-
keti verildi.

Bilindiği üzere, geçtiğimiz hafta sonu da Baş-
kan Aytekin Şenlikoğlu tarafından belediye mec-
lis üyelerine kale sosyal tesislerinde yemek ve-
rilmişti. (Pınar Okumuş)

“Sahur Yapmamak Sağlığı Olumsuz Etkiler”

Giresun'da Ramazan Bir Başka Güzel

Başkan Şenlikoğlu'ndan Meclis
Üyelerine Teşekkür Plaketi
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Sacramento Kings 
Maçında Sakatlanan Milli 
Basketbolcu Ayak Bile-
ğinde Burkulma ve Diz 
Morarması Yaşadı

NBA'de Sacramento 
Kings-Houston Rockets 
maçında sakatlanan milli 

munu durdurmak isterken 
bloğa zıpladığı pozisyon-
da yere kötü bir şekilde 
düştü. Oyuncu bir süre yer-
den kalkamayınca teker-
lekli sandalyeyle kenara 
getirildi.

ESPN' in ha be r i ne 
göre, Alperen'in MR so-
nuçları beklenenden iyi 
geldi ve ameliyat gerekti-
ren bir sakatlık ihtimali or-
tadan kalktı. Ancak oyun-
cunun ayak bileğinde ciddi 
bir burkulma ve dizinde dar-
beye bağlı kemik ödemi 
tespit edildiği bildirildi.

Alperen Şengün'ün se-
zonun geri kalanında sa-
halarda olup olmayacağı 
resmi olarak açıklanmaz-
ken, ESPN'in raporunda 
normal sezonun bitiş tarihi 
olan 14 Nisan'dan önce 
oyuncunun sahalara dön-
mesi için ciddi bir iyileşme 
sürecine ihtiyacı olduğu be-
lirtildi. 

(Hakan Akbaş)

basketbolcu Alperen Şen-
gün'ün durumu netlik ka-
zandı.

ESPN tarafından yapı-
lan açıklamada, Alperen 
Şengün'ün ayak bileğinin 
ciddi şekilde burkulduğu ve 
dizinde morarma meydana 

geldiği belirtildi.
Houston Sacramento 

Kings deplasmanında ya-
şanan talihsiz an, maçın bi-
timine sadece 39 saniye 
kala yaşandı. Temsilcimiz 
Alperen Şengün, Doman-
tas Sabonis'in hızlı hücu-

              İ Ī ĜÍ GKÎ I  ĈB I �Ġ Ĩ Į ĖÍ  GĮ Ī Į Ì Į

       TAKIMLAR O G B M A Y AV P

1 ĜKUĨ Ĭ Ĩ Î Ī يو 20 1 5 61 21 40 61

2 ĠŦ Ķİ ĜĨ Ĝ يو 17 4 5 45 15 30 55

3 ĦÎ FĖĜI�Ĭ Ĩ Î Ī يو 13 6 7 39 29 10 45

4 Ĭ ĖĦĖĪ KĖĬ Ĩ Î Ī يو 12 8 6 39 28 11 44

5 ĘÎ GĪ Į Ì  ĞĦ يو 12 7 7 34 18 16 43

6 TÎ Ī Į Ì  ĞĦ يو 12 6 8 40 25 15 42

7 ĘÎ I Į Ĭ Ĩ Î Ī يو 12 6 8 25 27 -2 42

8 ĘĖÍ GHĪ Ì ĖĬ Ĩ Î Ī يو 11 8 7 35 21 14 41

9 ĠĜÍ TIĜĪ Ę�Ī I��� يو 9 10 7 29 26 3 37

10 ĜĪ ĶĮ Ī Į Ì Ĭ Ĩ Î Ī يو 9 10 7 25 21 4 34

11 ĦĜT�Ŧ Ī ĜÍ ĠUFU يو 8 7 11 24 33 -9 31

12 UÌ Ī ĖÍ �KĜĬ Ĩ Î Ī يو 8 6 11 28 36 -8 30

13 Ì ĖÍ �Ĭ Ė ĞĦ يو 6 10 9 27 27 0 28

14 İ Į ĶIĖĬ Ĩ Î Ī يو 7 6 13 26 42 -16 27

15 ĖGĖÍ ĖĬ Ĩ Î Ī يو 8 3 15 21 38 -17 27

16 �ĖÍ IHĮ Ī ĞĖĬ Ĩ Î Ī يو 5 9 12 17 30 -13 24

17 ĖI İ ĖK يو 5 3 18 12 53 -41 15

18 Ġ�Ī ĜĬ Į Í Ĭ Ĩ Î Ī يو 2 4 20 12 49 -37 7

               ČĎB ĢĖ Ğİ Ė  Ì Ė T  Ĭ Î Í Į T I Ė Ī H

Ę Î I Į Ĭ Ĩ Î Ī    G İRESU N SP O R

Ę Ė Í GHĪ Ì Ė Ĭ Ĩ Î    BO DRU M  FK

Ė GĖ Í Ė Ĭ Ĩ Î Ī    SA KA RY A SP O R

ĜKU Ĩ Ĭ Ĩ Î Ī  Ç O RU M  FK

ĦĜT �Ŧ Ī ĜÍ Ġ U F U   ĜĪ ĶĮ Ī Į Ì Ĭ Ĩ Î Ī  

ĦÎ F Ė ĜI �Ĭ Ĩ Î Ī    TU ZLA SP O R

Ė I İ Ė K    G EN Ç LERBİRLİĞ İ

�Ė Í I HĮ Ī ĞĖ Ĭ Ĩ Î    G Ö ZTEP E

Ì Ė Í �Ĭ Ė  ĞĦ  Ü M RA N İY ESP O R

               ČĐBĢĖ Ğİ Ė  Ì Ė T  Ĩ Ī Î Ġ Ī Ė Ì H

Ġ ĜÍ T I ĜĪ Ę �Ī I ��� K O C A ELİSP O R

Ġ Ŧ Ķİ ĜĨ Ĝ  K EÇ İÖ REN G Ü C Ü

T Î Ī Į Ì  ĞĦ  M A N İSA  F K

Ę Ė Í GHĪ Ì Ė Ĭ Ĩ Î  EY Ü P SP O R

U Ì Ī Ė Í �K ĜĬ Ĩ Î  A DA N A SP O R

Ę Î GĪ Į Ì  ĞĦ  BO LU SP O R

Ĭ Ė ĦĖ Ī K Ė Ĭ Ĩ Î Ī  A LTA Y

Ġ �Ī ĜĬ Į Í Ĭ Ĩ Î Ī  ŞA N LIU RF A SP O R

ĜĪ ĶĮ Ī Į Ì Ĭ Ĩ Î Ī  TU ZLA SP O R

2   1

0   0

0   0

0   1

0   2

1   2

0   4

0   1

1. Lig'de heyecan 
dolu 26. hafta, Boluspor-
Giresunspor maçıyla baş-
ladı ve Manisa FK-
Ümraniyespor maçıyla ta-
mamlandı. Ev sahibi ekip 
Manisa FK, İstanbul tem-
silcisini 3-2 mağlup ede-
rek haftayı 3 puanla ka-
pattı.

takip etti.
26. haftayı da yenik ka-

patıp galibiyet özlemini bir 
sonraki haftaya erteleyen 
Giresunspor ise 7 puanla 
ligin dibindeki yerini koru-
du. Altay ve Şanlıurfaspor 
da düşme hattında bulu-
nan takımlar oldu. 

(Hakan Akbaş)

Boluspor-Giresunspor 
maçıyla başlayan 26. haf-
tada liderlik koltuğunu ko-
ruyan Eyüpspor, kendi sa-
hasında Çorum FK'ye ye-
nilmesine rağmen 61 puan-
la haftayı lider tamamladı.

Süper Lig'e yükselme 
mücadelesi veren Göztepe 
ise deplasmanda Şanlıur-

faspor'u 1-0 yene rek 
Eyüpspor ile farkı 6 puana 
indirdi. Göztepe, bu galibi-
yetle en yakın takipçisi Ko-
caelispor ile farkı 10 puana 
çıkararak önemli bir avan-
taj elde etti.

Kocaelispor'u birer 
puan farkla Sakaryaspor, 
Bodrum FK ve Çorum FK 

Giresunspor'un kaptanı Erkan Anapa, 
takımının yaşadığı zorlu süreçle ilgili 
önemli açıklamalarda bulundu. Anapa, 
çok iyi çalışmalarına rağmen istedikleri so-
nuçları alamadıklarını belirterek duygula-
rını dile getirdi.

Kaptan Erkan, takımının son dönemde 
aldığı başarısız sonuçlarla mücadele etti-
ğini ve bu durumun kendilerini üzdüğünü 
ifade ederken, oyuncular olarak ellerinden 
gelenin en iyisini yapmaya çalıştıklarını 
vurguladı.

Özeleştirilerde bulunan Anapa, "Son 
zamanlarda aldığımız sonuçlarla gerçek-
ten zor bir süreçten geçiyoruz. Elbette ki 
başarısız sonuçlar bizi üzüyor. Ancak bu 
süreçte pes etmek yerine birbirimize des-
tek oluyoruz. Her antrenman, her maç ön-
cesinde birlikte konuşup, eksiklerimizi gi-
dermeye çalışıyoruz. Gelişim göstermek 
adına elimizden gelenin en iyisini yapıyo-
ruz" şeklinde konuştu. (Haber Merkezi)

Hafta Tamamlandı

Alperen Şengün'ün Durumu Açıklandı

Anapa'dan Özeleştiri:
"Çok Çalışıyoruz Ama

Sonuç Alamıyoruz"

Giresunspor, Şanlıurfaspor'u Konuk Edecek
Bitexen Giresunspor, 

Trendyol 1. Lig'in 27. haf-
tasında Şanlıurfaspor'u 
ağırlayacak.

Çotanak Spor Komp-
leksi'nde 17 Mart 2024 

galibiyet sevinci yaşaya-
mayan Giresunspor, taraf-
tarlarını da üzüyor. Tribün-
lerin boş olması ise duru-
mu daha da iç karartıcı ha-
le getiriyor. (Hakan Akbaş)

Pazar günü oynanacak 
olan mü ca de le saat 
16.00'da başlayacak.

Yeşil-beyazlılar, 2024 
yılında 3 puanı bir arada 
görememenin sıkıntısını 

yaşarken, Teknik Direktör 
Serhat Güller yönetiminde 
maçın hazırlıklarına başla-
dı.

Ligin dibine demir atan 
ve son 3 ayı aşkın süredir 


